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SACLANT Force Protection WG Workshop 2/02 (with SHAPE participation-WG to become shortly BI-SC FP WG)

PROPOSAL/

PROPOSITION
:
Add a new term and definition to AAP-6:



Ajouter à l'AAP-6 le nouveau terme et sa définition suivants :


passive defence / défense passive



Passive measures necessary to minimize the effects of enemy surface, sub-surface air and missile attack, including the physical defence and protection of personnel and essential equipment and nuclear (including radiological), biological and chemical defence.


défense passive / passive defence



Mesures passives requises pour minimiser les effets d’une attaque ennemie en surface, sous-marine, aérienne ou par missiles. Elles comprennent la défense et la protection physique du personnel et du matériel essentiel et la défense nucléaire (et radiologique) biologique et chimique.

JUSTIFICATION
:
The terms relating to Force Protection require formal definitions in order to reduce the confusion caused by ill-defined or unapproved definitions.  These definitions have been discussed and approved by the Force Protection WG and are identical to those found in Annex C of the Bi-SC approved NATO Military Concept for the Defence Against Terrorism.



Les termes concernant la protection des forces doivent recevoir des définitions approuvées afin d'éviter toute confusion occasionnée par des définitions mal définies ou non approuvées.  Ces définitions ont fait l’objet de discussions et ont été approuvées par le Groupe de travail FP.  Elles sont identiques aux définitions de l’Annexe C du Concept militaire OTAN pour la défense contre le terrorisme Bi-SC.

AAP-6(2002) ENTRY/
ENTREE AAP-6(2002)
:
Nil. / Néant.

TC COMMENTS / COMMENTAIRES DU CT (31-07-2002) :

FSN comments are requested by 4 October 2002.  Comments from the MCWG(SI-T)/IMS P&P A Branch would also be appreciated by 4 October 2002.

Les commentaires des FSN sont requis pour le 4 octobre 2002.  Les commentaires du MCWG(SI-T)/IMS P&P A Branch seraient aussi appréciés pour le 4 octobre 2002.

UK COMMENTS / COMMENTAIRES DU ROYAUME-UNI (23-9-2002) :

The proposal is not generic as it includes amplification of the types of potential attack, specifics of what has to be protected and against what agents the protection is needed.  The UK proposes the following broader definition that should be applicable to any weapon system that might be used:


"The measures necessary to minimize the effects of enemy air and/or ground attack including the physical defence and protection of personnel and essential equipment and all NBC defence aspects." 

IMS, P&P A BRANCH COMMENTS (27-09-2002) :

P&P A Branch suggests that you approach IMS, OPS Div for their views on the following terms:

passive defence / défense passive

Passive measures necessary to minimize the effects of enemy surface, sub-surface air and missile attack, including the physical defence and protection of personnel and essential equipment and nuclear (including radiological), biological and chemical defence.
défense passive / passive defence

Mesures passives requises pour minimiser les effets d’une attaque ennemie en surface, sous-marine, aérienne ou par missiles. Elles comprennent la défense et la protection physique du personnel et du matériel essentiel et la défense nucléaire (et radiologique) biologique et chimique.

SHAPE COMMENTS / COMMENTAIRES DU SHAPE (01-10-2002) :

SHAPE supports this proposal, which reflects the contents of AJP 3.3.  Some editorial changes are suggested for the French definition. / Le SHAPE appuie cette proposition, qui reflète le contenu de l’AJP 3.3.  Quelques modifications rédactionnelles sont proposées pour la définition française.

défense passive / passive defence

Mesures passives requises nécessaires pour minimiser réduire au minimum les effets d’une attaque ennemie en surface, sous-marine, aérienne, en surface ou par des missiles.  Elles comprennent la défense et la protection physiques du personnel et du matériel essentiel, ainsi que et la défense nucléaire (et radiologique), biologique et chimique.

SACLANT COMMENTS / COMMENTAIRES DU SACLANT (2-10-2002) :

Further staffing within the BI-SC FPWG has led to the following proposal:

passive defence / défense passive

Passive measures taken to minimize the effectiveness of hostile action, including the physical defence and protection of personnel and essential equipment, as well as NBC (including radiological) defence.

défense passive / passive defence

Mesures passives prises pour minimiser l’efficacité d’une action hostile, elles comprennent la défense physique et la protection du personnel et du matériel essentiel, ainsi que la défense nucléaire (et radiologique), biologique et chimique.

IMS, OPS DIV OPS PLANS BRANCH COMMENTS (07-10-2002) :

Ops Plans Branch accepts that the definitions can be added to AAP-6 without any amendments.

COMMENTAIRES DE LA FRANCE / FR COMMENTS (24-10-200)

La France accepte la proposition agréee par de l'IMS,OPS DIV OPS PLANS BRANCH dans ses commentaires du 07.10.2002. 

Cependant, elle soumet une définition plus générique qui pourrait être discutée lors de la réunion FSN de Québec 2002.

Mesures prises pour réduire la probabilité et les effets de dégâts causés par une action hostile sans avoir l'intention de prendre l'initiative.
Measures taken to reduce the probability of and to minimize the effects of damage caused by hostile action without the intention of taking the initiative. 

Cette définition est actuellement retenue comme définition nationale.
CONFERENCE FSN / FSN CONFERENCE (OCTOBRE / OCTOBER 2002)
Les FSN conviennent de renvoyer la proposition à la France pour étude complémentaire. 

The FSN agreed to defer the proposal to France for further study.  

défense passive / passive defence
Ensemble des mesures passives prises pour réduire la probabilité d’une attaque ennemie et les effets des dégâts que celle-ci pourrait entraîner.  Note : elles comprennent notamment la défense et la protection physique du personnel et du matériel essentiel et la défense nucléaire (et radiologique) biologique et chimique.

passive defence / défense passive
All passive measures taken to reduce the probability of an enemy attack and to minimize its effects.  Note: it includes the physical defence and protection of personnel and essential equipment and nuclear (including radiological), biological and chemical defence.

RENVOYÉE A LA FRANCE / DEFERRED TO FRANCE
FR COMMENTS / COMMENTAIRES DE LA FRANCE (01-10-2003):

La France, peut tout à fait admettre la définition proposée par la Conférence FSN (1), mais propose une définition plus générique :

défense passive / passive defence
Mesures prises pour réduire la probabilité et les effets de dégâts causés par une action hostile sans avoir l'intention de prendre l'initiative.
passive defence / défense passive
Measures taken to reduce the probability of and to minimize the effects of damage caused by hostile action without the intention of taking the initiative. 

(1) défense passive / passive defence
Ensemble des mesures passives prises pour réduire la probabilité d’une attaque ennemie et les effets des dégâts que celle-ci pourrait entraîner.  Note : elles comprennent notamment la défense et la protection physique du personnel et du matériel essentiel et la défense nucléaire (et radiologique) biologique et chimique.

passive defence / défense passive
All passive measures taken to reduce the probability of an enemy attack and to minimize its effects.  Note: it includes the physical defence and protection of personnel and essential equipment and nuclear (including radiological), biological and chemical defence.

HQ SACT COMMENTS / COMMENTAIRES DU QG SACT (16-10-2003) :

Awaiting results of FR study.

Attendons les résultats de l’étude menée par la France.

CA COMMENTS / COMMENTAIRES DU CANADA (16-10-2003) :

CA awaits comments from FR.

Le CA attend les commentaires de la FR.

CONFÉRENCE FSN / FSN CONFERENCE (NOVEMBRE / NOVEMBER 2003)

Les FSN conviennent du terme et de la définition suivants :

The FSN agreed to the following term and definition:
défense passive / passive defence

Ensemble de mesures passives prises pour réduire au maximum l’efficacité d’une action hostile, comprenant la défense physique et la protection du personnel, celles des installations et du matériel essentiels, ainsi que la défense chimique, biologique, radiologique et nucléaire.

passive defence / défense passive

All passive measures taken to minimize the effectiveness of hostile action, including the physical defence and protection of personnel, essential installations and equipment, as well as chemical, biological, radiological and nuclear defence.

Les FSN conviennent de renvoyer la proposition à la Division Ops de l’EMI pour commentaires.

The FSN agreed to defer the proposal to the IMS Ops Division and to wait for their comments. 

AGRÉÉE FSN / FSN AGREED

RENVOYÉE À LA DIV OPS DE L’EMI ET AUX ESN / DEFERRED TO IMS OPS DIV AND TO ESN

COMMENTS OPS DIV, IMS / COMMENTAIRES DE LA DIVISION OPS DE L’EMI (17-DEC-2003)
Ops Plans Branch accepts that the definition can be added to AAP-6 without any amendment

LISTE AGRÉÉE FSN N° 046 / FSN AGREED LIST N° 046 DU/DATED : 21-01-2004

défense passive / passive defence

Ensemble de mesures passives prises pour réduire au maximum l’efficacité d’une action hostile, comprenant la défense physique et la protection du personnel, celles des installations et du matériel essentiels, ainsi que la défense chimique, biologique, radiologique et nucléaire.

passive defence / défense passive

All passive measures taken to minimize the effectiveness of hostile action, including the physical defence and protection of personnel, essential installations and equipment, as well as chemical, biological, radiological and nuclear defence.

US COMMENTS (26-02-2004):

The US supports the 2003 FSN Conference, subject to the following modification pending advice from the IMS (Ops Div):


Passive defence / défense passive


All passive measures taken to minimize the effectiveness of hostile action, including the physical defence and protection of personnel, essential installations and equipment, as well as chemical, biological, radiological and nuclear defence.


Défense passive / passive defence


Ensemble de mesures passives prises pour réduire au maximum l’efficacité d’une action hostile, comprenant la défense physique et la protection du personnel, celles des installations et du matériel essentiels, ainsi que la défense chimique, biologique, radiologique et nucléaire.
Reason: Chemical, biological, radiological and nuclear defence are included in the physical defence and protection of personnel.

CA COMMENTS / COMMENTAIRES DU CANADA (27-02-2004) :

CA maintains its agreement with the FSN 2003 meeting definitions while awaiting the comments of the IMS OPS DIV.

Le CA maintient son accord avec les définitions de la réunion FSN 2003 en attendant les commentaires de la Division OPS de l’EMI.

ESN 2004 MEETING (MARCH 2004):

The ESN, FSN and all other attending nations considered that chemical, biological, radiological and nuclear defence was included in the physical defence and protection of personnel, essential installations and equipment and therefore was not needed in the definition.  Furthermore, the definition was revised to improve clarity, taking into account the principles of NATO terminology.

Les ESN, FSN et l'ensemble des autres pays présents considèrent que la défense chimique, biologique, radiologique et nucléaire est incluse dans la défense physique et la protection du personnel, ainsi que celle des installations et équipements essentiels, et n'est donc pas nécessaire dans la définition.  En outre cette définition a été révisée par souci de clarification en prenant en compte les principes de la terminologie OTAN.

The ESN, FSN and all other attending nations agreed to the following terms and definitions:

Les ESN, FSN et l'ensemble des autres pays présents conviennent des termes et des définitions suivants :
passive defence / défense passive

Passive measures taken for the physical defence and protection of personnel, essential installations and equipment in order to minimize the effectiveness of hostile action.  Related term: active defence.

défense passive / passive defence

Mesures passives prises pour assurer la défense physique et la protection du personnel, ainsi que celles des installations et du matériel essentiels, afin de réduire au maximum l’efficacité d’une action hostile.  Terme connexe : défense active.

ESN/FSN AGREED / AGRÉÉE ESN/FSN

DEFERRED TO THE OPS DIV, IMS / RENVOYÉE À LA DIV OPS DE L’EMI
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